
 

 

 
 

Studentrådet IE 
        

 
Møtereferat Studentrådet IE 
 
 
Sted: Gamle elektro, møterom G108 
Tid: 16:15-18:00   
Dato:  24.01.23 
 
Til stede: Helene Randem Lunde (FTV), Odd Arne Fosse (FTV), Didrik Nohre Lønvik 

(FTV), Magnus Dag Oseid (FTV), Marte Eriksen Hensema (IIKG), Mahamed Aseyr 

Ahmed (IIR), Tuva Nordbø (IDI), Lars Blütecher Holter (IDIG), Lars Kristian Lerås 

Furhovde (IES), Emil Bragstad (IIK), Sigrid Blystad (IIKG), Kristoffer Ngai Ulvahaug 

(IIR), Herman Andreas Lindskog (IIK), Maiken Aurora Andersen Gjerdseth (ITK), 

Cecilie Torp Dahl (IEL), Helle Nilsen Elvebakk (LTV), Hannah Fagerli Ranheim (IEL), 

Kjartan Van Dijk Festøy (IES), Tuva Vika Tholo (ITK),Tor Martin Flø Gustad (IEL), 

Sander Watland Nordvik (IESG), Erling Feet Nesset (IDI) 

Frafall: Martin Guldahl (IMF), Hanna Vodopec (IDI), Morten E Althe (STi) 20 min 

tilstede 

Møteleder: Magnus Dag Oseid 

Referent: Kristin Eggen 
 
Saksliste: 
Møtereferat 16.11.22 og møteinnkalling 24.01.23 ble godkjent i møte. 
 
Runde rundt bordet 
IEL- Vi har hatt første åpne kontor for våren og lagt ut et innlegg og informert om 

utveksling. Kjøpte inn og delte ut eksamenssnacks. Fikk ryddet og innredet ny 

lesesal (11 plasser) på Tapirbygget. Forsøkte å få kont på våren for faget lys og 

belysning. 

IDI T- Vært på ledergruppemøte. Arbeidet med ommøblering av A3 og A4. Skaffet 
siste PTV-er for V23. Skaffet KTV-er. 

IDI G- Vært på ledergruppemøte. Arbeidet med ommøblering av programmerings 
studieprogramrommet. Diskutert med ledere på studieprogram angående flytting av 
fag for bedre flyt i studie og mindre droppe ut. 

 



IMF- Hatt kontortid. Søkt om penger til kjeks og kaffe. Fått bevilget et nytt 
bordtennisbord på matteland. 

ITK- Opprettet teams-kanal og ikke slack for KTV 
• Bedt dem sende ut trivselundersøkelse 
• Planlegger så KTV møte 

Instituttet 
• Planlegger oppstart av Dialogmøter igjen 
• Fulgt opp opptak av forelesning 
• Fulgt opp Prosjektoppgave-valg 
• Fulgt opp lønnsproblemer 
• Planlegger møte om sosialkontakter 

Åpent kontor er i gang igjen med IES  
• Får støtte igjen fra instituttet 

Fikset PTV til for ITK 
 
IIKT - Strategiseminar på Dombås sammen med Nestleder for utdanning, IIK 

Trondheim, IIK Gjøvik og Abakus. Gjennomført informasjonsmøte om utveksling for 

hele 3. klasse. Erfaringsoverføring og forventningsavklaring med ny ITV Herman. 

Dialogmøte med instituttet. Fikset ny tv på Komtek-loungen. 

IIK G- Hatt innføring i ITV-rollen, for Marte som er ny ITV. Marte og jeg har laget en 
teams chat hvor vi deler informasjon og kommuniserer. Vi har også hatt møte for å 
planlegge ulike oppgaver. 

o Fulgt opp en sak, hvor det har vært problemer med en foreleser.  
o Prøvd å avtale møte med KTV-er, ikke funnet dato som passer for alle enda.  
o Sendt ut påminnelse om å registrere valgtilhørighet på IIK, og videreformidlet 

informasjon om utveksling. 
o Meldt oss på tillitsvalgtseminar og fått med KTV-er.  
o Meldt oss på oppstartsseminar. 
o Oppklaring i PTV-lønn, noen har ikke fått lønn i januar. Sondre har fått lønn, 

ikke Sigrid. 
o Vi skal ha studentparlamentsmøte i morgen og har avtalt dialogmøte i februar. 

 
LTV- Tatt over for Anette og brukt tid for å sette meg inn i stillingen. Avtalt ny 
kontortid. Søkt om støtte til kaffe/kjeks fra IMF. Jobbet med en henvendelse 
angående en faglærer i et emne. Jobber med sosiale medier for å fremme hvem 
studentene kan kontakte. 
 
IIR- Fått ny ITV. Lønn til PTV. Besøk av statsbygg, vært innom labber på grunn av 

dårlig luft. Nyttårsbord med Parlamentet i Ålesund. 

IES: Kjartan - Siden sist har undertegnede trådd til som ITV for IES, og deretter fått 

en innføring av avtroppende ITV Eirik Runshaug. Undertegnede har óg tatt del i 

prosjektet ‘Åpent kontor’ på Linjeforeningskontoret til Sct. Omega Broderskab, 

sammen med ITV-ene på ITK, Maiken og Tuva. Dette er et prosjekt der vi sitter på 

kontoret og tar imot tilbakemeldinger fra studentene, og er synlige, slik de vet hvem vi 

er, og hvem de skal kontakte. Vidare har det óg vært et ledermøte med IES der jeg 

deltok. Her ble følgende saker tatt opp fra mi side: Problematikk rundt mangel på 

videoforelesing, og læringsassistenter som ikke kan ta del i det fysiske. At IES i 



enkelte emner tvinger Studentene til å kjøpe og bruke dyrt utstyr i undervisning, selv 

om de ikke har fått løyve fra KD til å gjøre dette. De bryter dermed med §7-1 i 

universitets og høgskulelova. 

Ved master og bachelor-oppgaver der man bruker utstyr som kan være skadelig, typ 
laser, er ikke studentene i utgangspunktet forsikret, og de må teikne egen forsikring. 
Det er dog ikke et krav for å gjennomføre master, men syns det er tullete at NTNU 
ikke har ei ordning for slikt! 
 
Lars- Før jul jobbet jeg sammen med Martin (fra IEL) og Magnus (FTV) for å åpne 
laboratoriet i 2.etg tapirbygget, under eksamensperioden som lesesal. Etter jul: Har 
vært på utvidet ledermøte der jeg tok opp følgende:  

o Prøvd å avklare Bachelorkontor med IES og på veiene av ITK  
o Gitt tilbakemelding og diskutert forbedringer av åpningstider av lab 

under eksamenstiden.  
• Hatt møte med FTV der vi diskuterte diverse saker, samt forventinger til 

kommende semester.  
 
FTV- Oppstartsmøte med utdanningsseksjonen. Fakultetet skal ha periodisk 
evaluering av studieprogram.  
Saker 2023 og fremover: 

• Areal, byggeperioden 

• Nå ut til studentene med informasjon 

• Erstatning av blackboard 
Ledergruppemøte (LG) 

• Opptaksmodell høyere utdanning, også diskutert i andre møter 
Velferdsmidler 

• Søknadsskjema for våren 23 er nå publisert. Søknadsfrist 24.februar 

• Del gjerne med medstudenter og linjeforeninger. 
 

Konsulent, Kristin - for studentrådene økonomi, Informasjonsteknologi og 
elektroteknikk og ingeniørutdanningen. Det er bare å ta kontakt hvis dere trenger 
hjelp med noe i vervet som tillitsvalgt. Stikk gjerne innom kontoret mitt i 
Studentdemokratiet sine lokaler på Gløshaugen, digitalt på teams eller send e-post 
kristin.eggen@ntnu.no 
 
OR-sak 01/23 Møteteknikk   
Didrik hadde en kort gjennomgang av møteteknikk og møtetegn  

• 1 finger for innlegg 

• 2 fingre for kommentar 

• Kroka finger for spørsmål  

• T for saksopplysning 

• Race hand på teams 

• Vanlig høflighet 

• Høyt tak for motstridende meninger 
 
OR-sak 02/23 Forventningsavklaring 
Konsulent Kristin orienterte om saken. 

• Følge stillingsinstruksene. 

mailto:kristin.eggen@ntnu.no


• Svare på e-post i regi av vervet. 

• Være tilgjengelig for medstudenter. 

• Sjekke teams kanalen og respondere på henvendelser.  

• Komme med innspill og forslag til saker på studentrådsmøtene. 
 

Har dere forventninger til FTV-ene og konsulenten? 

• ITK etterspør info om saker som blir tatt opp med ledelsen ved fakultetet og 
videre oppfølging. 

 
 OR-sak 03/23 ITV fordeling  
IEL og ITK- Odd Arne 
IDI og IIK- Helene 
IES og IIR-Magnus 
IMF og LUR- Didrik 
 
 OR-Sak 04/23 Valg for studentdemokratiet vår 2023  
Magnus orienterte om saken. Kombinasjon av valg til studentrådene og NTNU-styret  

Studentrådsvalg: 

• Nominasjonsperiode: 13.mars - 24.mars, vi skal stå på stand  

• Valguke: 27.mars - 30.mars  

• Valgannonsering: 31.mars  

 

NTNU-styret har i tillegg valgkampuke 

• Datoer for valguke og valgannonsering er like 

• Nominasjon 6.-17. mars 

 

Registrering av manntall  

• Viktig at alle informerer videre om at studentene må sjekke manntallet for å 
kunne stemme i riktig valg  

• Frist 20.februar 

• Kan sjekke registreringen sin på valgweb 

• Endrer registreringen i studentweb  

  

 

  

  



 
 
 
 
OR-Sak 05/23 Seminar   
Tillitsvalgtkonferanse for alle KTV, PTV, ITV, FTV fredag 10.februar. Arrangert av 
arbeidsutvalget i studenttinget og konsulentene.  
 
SR-IE seminar 11-12 februar 

• Obligatorisk for alle medlemmer av SR-IE. 

• Sosial aktivitet fredag 10.februar på kvelden. 

• Opplegg Scandic Nidelven lørdag og søndag dagtid.  

• Innspill til temaer dere ønsker gjennomgang av? 

• Gallamiddag på cafe Grafen og sosialt lørdag.  
 
Innspill: 

• Forslag til sosialt på fredag: Paintball, bowling, Escape Room, shuffleboard, 
sjoelbak på Krambua, karaoke (nytt sted) 

 
SR-sak 06/23 Opptaksrammer i høyere utdanning 

Odd Arne presenterte saken. Det ble etablert et utvalg som har kommet med et 
forslag for nye opptaksrammer til høyere utdanning. Høring med frist 3.februar. Se 
vedlegg for mer informasjon om høringen og hele forslag fra utvalget. 

Sentrale punkter i forslaget:  

• Karakter beholdes som rangeringsmetode. 

•  Dagens ordning med kvote for førstegangsvitnemål og ordinær kvote 
erstattes med kvote der alle konkurrer med karakterer fra VGS. Det er ikke 
mulig å ta opp fag, men man kan ta nye fag. Dette vil utgjøre 80% av opptaket. 

•  Det vil være mulig å ta en opptaksprøve hvis karakterene fra VGS ikke er 
tilstrekkelige. Det vil utgjøre en kvote på 20%. Dette inkluderer også de som 
ikke har vitnemål.  

• TRES, Y-vei og forkurs til ingeniørutdanningen beholdes.  

• Tilleggspoeng fjernes, det inkluderer realfagspoeng.  

• Kjønnspoeng erstattes med kjønnskvoter.  

• Særskilte karakterkrav fjernes. Utvalget mener at målet med nivåkravene ofte 
har vært for å heve statusen i utdanningene, heller enn at karakter har vært 
nødvendig for å gjennomføre studiet.  

 
 Innspill: 

• Enig at systemet må endres i forhold til karakter, men det bør ikke gjøres på 
denne måten. Det kan ta opp plasser for at de som egentlig egner seg til 
studiene. 

• Poeng som er i dag bedre enn Kvote. 

• Intervju kan være positivt i forhold til enkelte utdanninger. 

• Mange studenter vet ikke hva de vil når de begynner å studere og ønsker å 
bytte underveis i studieløpet. 

• Karakterjaget vil øke presset til den enkelte elev på VGS. 

• Er det reelt med opptaksprøve i forhold til studieprogram på fakultet IE? 



• Kunnskapsdepartementet ønsker at de unge skal starte tidligere på høyere 
utdanning og komme ut i arbeidslivet. 

• VGS skoleelever er en sårbar gruppe.  

• Alderspoeng kan kuttes. Dette trenger ikke å ha en sammenheng med at 
karakterer forbedres. 

• Ved Opptaksprøve må det være relevante spørsmål i forhold til utdanningen. 
Ikke standardiserte nasjonale prøver. 

• TRES, Y-vei og forkurs til ingeniørutdanningen beholdes.  

• Det blir vanskeligere å kunne ombestemme seg underveis i studieløpet. 

• En må skille mellom studier og krav. 

• Hvis forslagene blir godkjent, vil dette gjelde nye studenter. 

• Det må være spesialiserte opptaksprøver, som beviser relevante kunnskaper 
og ferdigheter knyttet til studiene. 

• Er det tatt opp hvordan opptakskravene blir for Internasjonale studenter? 

• Det å melde seg opp til Privatist kan være positivt. Å ta opp fag kan gi godt 
læringsutbytte for videre studier. 

• Det er veldige mange faktorer som spiller inn på karakterene på Videregående 
VGS). Livssituasjon og stadiet i livet en elev på VGS befinner seg i. 

• Dette forslaget gjør at lærerne på VGS kan få avgjørende betydning for den 
enkelte elev. Lærerne få mye makt og da bør det bli mere standardiserte 
planer for undervisning. 

• Urettferdig for VGS elever som kommer skjevt ut. Får ikke reflektert hvilke 
ferdigheter eleven har. 

• Fjerne søkelys på karakter, mer personifiserte modeller. 

• En del tilleggspoeng gjør at elever ikke trenger å forbedre seg ved å utsette 
start på høyere utdanning.  

• Det koster staten mye at folk kommer sent ut i jobb. 

• De som tar et friår, jobber gjerne eller ønsker å få andre erfaringer og 
opplevelser før de starter på en høyere utdanning. 

• Dette forslaget kan oppleves som aldersdiskriminerende. 

• Å fjerne realfagspoeng på VGS gjør at færre elever velger disse fagene. Viktig 

at så mange som mulig prøver ut realfag. 

• Det er dumt å fjerne kjønnspoeng som allerede gir gode resultat på å tiltrekke 

seg kompetente søkere.  

• Det nye systemet lener seg veldig på en ny opptaksprøve for å rettferdiggjøre 

hvor rigid systemet er ellers. Søknadsmetoden reflekterer ikke kandidatens 

nåværende egenskaper. Dersom det foreslåtte systemet ikke fungerer vil 

mange elever bli satt i en urettferdig situasjon uten muligheter. 

SR-Sak 07/23 Ny nettside 
Magnus presenterte saken. Vi ønsker innspill til hvordan den nye nettsiden skal se ut. 
Hva slags informasjon bør være lett tilgjengelig?  
Innspill: 

• Velferdsmidler 

• Informasjon om ITV-rollen 
o Varighet, beskrivelse og poeng, goder 

• Valg 
o Neste valgperiode 



o Informasjon om valget 
o Tidligere valginformasjon 

• Aktuelle saker som en egen side med mulighet for innspill 

• Hvordan komme i kontakt med SR-IE 

• Oversikt over kontakter på instituttnivå 

• Hvem skal jeg ta kontakt med? 

• Stillingsinstruksene KTV, ITV, FTV, PTV 
 
 
Eventuelt 
Lesesalsplasser (ITK) 

• ITK har hatt problemer med færre lesesalsplasser etter HMS runde og venter 
på nye rom. 

• NTNU har retningslinjer for antall leseplasser for bachelor og master 

• Det har vært problemer i høst og vi vil gjerne  
 
Lønn til studentassistenter og tillitsvalgte (IMF) 

• Mange studentassistenter og tillitsvalgte har ikke fått lønn i januar. 

• HR-portalen er lagt ned og erstattet med Selvbetjeningsportalen. 

• Arbeidskontraktene som ble signert i fjor har ikke blitt med over i det nye 
systemet.  

• Arbeidskontraktene må sendes inn på nytt og når dette er på plass skal dere 
logge inn i den nye Selvbetjeningsportalen. 

• Oppfordrer alle som ikke har fått lønn om å gi beskjed til instituttet de tilhører. 

• Konsulenten tar dette opp med fakultetet IE.  
 
Håndskrevne eksamener (IMF) 

• Ved skriftlig eksamen må man fylle ut oppgavekoden på arkene. IMF 
har opplevd at eksamensvakter ved skriftlig eksamen maser på 
studenter om å fylle ut dette underveis som oppleves som veldig 
forstyrrende.  

• Enkelte vakter sier at studentene må levere arkene med en gang uten 

at de får brukt tida til å fylle ut kodene. Det er avsatt litt tid i etterkant av 

eksamensslutt. 

• IDI og IEL har opplevd det samme. Studenter klager på at 

eksamensvakter maser før eksamenstiden slutt. 

• FTV-ene vil ta dette videre med fakultetet og eksamenskontoret, som 

har ansvar for gjennomføring av eksamen.  

 
Sene forelesningstimer og obligatoriske lab 

• På ITK er det enkelte studenter som har undervisning og lab kl.16.00-20.00 

• Undervisning skal legges i rimelige tider, men NTNU har problemer med 
plass. 

• Dette vil bli tatt opp, men det er vanskelig å gjøre noe med. 

• NTNU skal legge til rette for lesesalsplasser til masterstudenter. 
 
 
 



Møtekritikk 

• Fin diskusjon på opptakssaken, skulle gjerne hatt mere tid. 

• Ta opp diskusjonen på seminaret. 

• Tekniske utfordringer i møte.   

• Mange gode perspektiver. 

• Bra med eventuelt saker. 

• Separate diskusjoner på de ulike forslagene på saken om opptak. Dette for å 
få til bedre diskusjon. 

• ITV ønsker bedre tid til å forberede seg på diskusjonssaker. 

• Mere effektiv å diskutere i grupper. 

• Legge diskusjonssaker i agendaen tidligere, slik at det blir bedre tid til gode 
diskusjoner.  

• Lyden fungerte bare delvis på teams.  

• Bra informasjon og gode diskusjoner. 

• Booke møterom tidligere til neste møte, slik at det blir tid til å ha det tekniske 
på plass til møte starter. 
 


